

新加坡净宗学会 TABHA BUDDHIST SOCIETY (S

2 Lorong 35 Geylang Singapore 387934

	本会填写
()	□ 东单 / □ 西 单

座位号

	A Ash b AA	
ax: +65 6744 4774	Website: www.amtb.org.sg	
61. +65 6/44 /444	Email: abss@amtb.org.sg	会贝万吗:

2014年三天念佛共修

报名表格

Application Form

请完整地填写报名表格并附上个人近照一张,否则恕不受理

*请看背页"报名规则" · Please turn over for "Regulations" *

个人近照 Recent photograph

从 2014年5月10日(星期六)至 2014年5月12日(星期一)								
上午 8:30am 至 晚上 9:								
中文姓名(Chinese Name):	<u> </u>	出生日期: 日/月/年				国籍 Nationality:		
4 N 11 6		Date Of Birth: DD / MM / YYYY			I			
英文姓名(English Name):								
111	W m (* 1-4)	<u> ///////</u>		<u> </u>				
地址 Address:) Gender (please tick)		_	手机/Mobile:			
	□ 男 Male /				电话/Phone:			
	身份证/护照号	身份证/护照号码 IC / Passport No:		I	职业 Occupation:			
	护照有效日期 Passport's		Passport's					
	Expiry Date:		T	•				
常读诵的经典:	修学的法门:			修的道场:				
Frequently Chanted Sutra:	School of Practice	: T	Frequently	y Visited To	emple:			
曾参加过本会举办的两天千人念佛法会? (□ 是 / □ 否) Ever participated in the 2-Days Retreat organized by our Society? (□ Yes /□ No) Ever participated in the 7-Days Retreat organized by our Society? (□ Yes /□ No)								
曾受过: Observed 三归 3 Refuge	□ 五戒 5 F	Precepts		菩萨戒 Bo	dhisattva I	Precept		
健康状况 Health Condition:								
· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	Others							
● 请务必据:	实填写此栏。	Compulso	ory to Co	omplete	this Sec	ction 🛊		
已婚 Married	未婚 Single	未婚 Single			离婚 Divorced			
出家众: Venerable: L£ Bhikkhu L£ 比£ Bhikkhuni 戒腊 Year of Precept Observation:								
法名: Dharma Name: *出家众请填写此栏*								
紧急事件通知人 In Case Of Emergency, N	lotify The Follow	ving Person	:					
中文姓名(Chinese Name):								
英文姓名(English Name):		□ 居士 Layperson						
地址 Address:								
电话/Phone:		(住家Home)				(办公室Office)		
传真/Fax:	手机/Mobile:	关系/Re		关系/Relat	ionship:			

报名者宣言 Declaration by Applicant:

本人发心参与千人念佛法会,愿意遵守道场之一切规定,并诚实报告一切身心健康状况。本人若有违规或有知情不报 之过失,除一切因果自负以外,将自愿无条件退出念佛法会。

I sincerely wish to be a participant at the 3 Days Retreat to practice Buddha-Name Recitation. I will obey and observe all the rules and regulations laid down by the Society. Any form of violation will result in my voluntary explusion.

报名者签名

Applicant's Signature:

日期 Date:

三天念佛共然

联办单位 新加坡佛教居士林 新加坡净宗学会

日期 2014年5月10日(星期六) 2014年5月11日(星期日) 2014年5月12日(星期一)

时间 上午 8:30am 至 晚上 9:30pm (第一天上午 7:00am 报到)

> 法师开示 晚上 7:30pm 至 9:30pm

地点 新加坡博览中心第五大厅

报名处 净宗学会 2 楼接待处柜台

> 截止日期 2014年4月30日

报名规则:

- 参加者年龄至少在18岁以上,健康情况良好,行动方便, 能够参与大部分活动,如:念佛、绕佛等。
- 参加者最少必须出席两天全日共修法会,每日结束后可以回家,本会不提供住宿。
- 3. 须自备海青。
- 4. 膳食由联办单位免费供养。
- 5. 即日起开始接受报名。(恕不接受电话报名)
- 6. 欲参加者需填写报名表格,字体端正,避免潦草。字迹 不清或资料不全者恕不受理。
- 7. 截止日期: 2014年4月30日
- 8. 参加人数千余人,欢迎同修踊跃报名。先报名者将受优先 考虑,逾期报名者将作后补,若有人退出方被录取。
- 9. 被录取者将获书面通知,没被录取者恕不通知。
- 10. 请收到录取函通知后才申请您的工作假期。
- 11. 参加者在共修法会期间,穿着必须端正整齐,不可暴露。
- 12. 参加共修会一律免费。
- 13. 本会有权在不给予任何理由之下拒绝任何不合格或不齐全的申请。

Regulations:

- 1. Participants must be above 18 years of age, in good health and mobility and is able to attend most of the activities such as recitation and circumambulation, etc.
- Participants are required to attend at least 2 full days of the retreat. Participants are advised not to leave the premises during the retreat. Participants can go home after the retreat, no accommodation will be provided.
- 3. Please prepare your own robe (known as 'Haiqing' in Chinese).
- 4. Meals will be provided free of charge.
- 5. Application commences immediately.

 (Application through phone will not be entertained)
- 6. Applicants must complete this Application Form clearly and neatly. Incomplete forms will not be accepted.
- Please submit your Application Form by post, email or in person by <u>30th April 2014</u> to:

Amitabha Buddhist Society (Singapore) No. 2 Lorong 35 Geylang Singapore 387934

- 8. Applications will be treated on first-come-first-serve basis. Early submission will be given priority consideration. Late applicants will be considered as replacement of those who withdraw.
- Please note that only successful applicants will be notified by post. Unsuccessful applicants will not be notified.
- 10. Please do not apply leave from your employment until you receive a written Acceptance Notice from the organisers.
- 11. Participants are advised to put on proper attire during the retreat period.
- 12. Retreat programme is free of charge.
- 13. The Organisers have the sole discretion to reject any ineligible or incomplete application without stating any reasons.